
Delegat Mladen Ivanić postavio je pitanje Vijeću ministara BiH koje glasi: 

„Kakav je stav Vijeća ministara BiH o kraku Južnog toka kroz Republiku Srpsku? Koliko je, 

prema mišljenju Vijeća ministara BiH, ovaj projekat realan, u kojem vremenskom okviru i 

kako ga misle podržati? 

 


